

Asyad Shipping Company S.A.O.G
("Asyad Shipping" or the "Company")

شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع.
("أسياد للنقل البحري" أو "الشركة")

Date: 18 August 2026

التاريخ: ١٨ أغسطس ٢٠٢٦م

Trading Code: ASCO

رمز التداول: ASCO

Dear Shareholders and Market Participants,

الأفاضل المساهمين والمشاركين في السوق،

Asyad Shipping Company S.A.O.G Welcomes Two baby Capesize Vessels to its Fleet

شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع. ترحب بانضمام سفينتين من فئة بيبي كيب سايز إلى أسطولها

Asyad Shipping Company S.A.O.G is pleased to announce that it has received delivery of 'Ain Sahnoot' the first of two second-hand baby-Capesize Dry Bulk Carriers. The second vessel 'Ain Hamran' will be delivered in the following week. Upon delivery both vessels will be employed on three-year time-charter contracts with a leading international dry bulk freight operator.

يسر شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع. أن تعلن عن استلامها سفينة «عين صحنوت»، وهي الأولى من أصل سفينتين مستعملتين من فئة بيبي كيب سايز لنقل البضائع الجافة. ومن المقرر استلام السفينة الثانية «عين حمران» خلال الأسبوع التالي. وعند تسليمهما، سيتم تشغيل السفينتين مع إحدى الشركات الدولية الرائدة في مجال نقل البضائع الجافة بموجب عقود إيجار لمدة ثلاث سنوات.

Dr. Ibrahim Al-Nadhairi, Chief Executive Officer Commented:

وفي هذا السياق، صرح الدكتور / إبراهيم بن بخت النظيري، الرئيس التنفيذي للشركة، قائلاً:

"The addition of these two vessels puts our investment strategy into action. Their immediate deployment on three-year time charter contracts will strengthen our Dry Bulk performance and provide clear commercial visibility. This disciplined approach to fleet growth supports sustainable long-term value for our stakeholders."

"تواصل شركة أسياد للنقل البحري تعزيز قدراتها في مجال نقل البضائع الجافة، مع تنويع أعمالها عبر مختلف قطاعات النقل البحري. ويسهم انضمام سفن من فئة بيبي كيب سايز في تعزيز قدرة الشركة على مواكبة تطورات السوق المتغيرة، وتقديم خدمات أفضل للعملاء، وترسيخ مكانتها كمشغل رائد في مجال نقل البضائع الجافة في المنطقة."

As previously announced on the 21 May 2026 the Company signed the agreements to purchase these two second-hand vessels for total consideration of approximately ~~29.2~~ 29.2 million (approx. US\$ 75.8) million. 'Ain Sahnoot' was built in 2020 and 'Ain Hamran' in 2021, each has a capacity of 100,309 deadweight tonnes.

كما تم الإعلان سابقاً بتاريخ ٢١ مايو ٢٠٢٦، عن توقيع الشركة اتفاقيات لشراء هاتين الناقلتين المستعملتين لنقل البضائع الجافة بقيمة إجمالية تبلغ حوالي ٢٩,٢ مليون ~~دولار~~ (ما يعادل نحو ٧٥,٨ مليون دولار أمريكي). وقد تم بناء السفينة «عين صحنوت» في عام ٢٠٢٠، والسفينة «عين حمران» في عام ٢٠٢١، وتبلغ حمولة كل منهما ١٠٠,٣٠٩ طن من الوزن الساكن.

Best regards,

Asyad Shipping Company S.A.O.G



مع أطيب التحيات،

شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع.

Authorized Signatory

المخول بالتوقيع

Asyad Shipping Company S.A.O.G

T +968 2440 0900 | F +968 24400922
PO Box 104, P.C. 118, Muscat, Sultanate of Oman (C.R. 1723154)

asyadshipping.com

Enquiries:

Investor Relations Asyad Shipping

Email: IR.Shipping@asyad.om

للاستفسارات:

علاقات المستثمرين - أسياد للنقل البحري

البريد الإلكتروني: IR.Shipping@asyad.om

Notes to Editors:

Asyad Shipping, listed on the Muscat Stock Exchange (MSX symbol: ASCO) is one of the leading players in deep-sea transportation, based in Oman. With its strategic geographical location, and one of the largest globally diversified fleets (approx. 90 vessels), the Company serves over 60 countries and is well positioned to supply high-growth markets, such as Asia, the Middle East and North Africa.

The Company has been operating for over 20 years and serves its blue-chip customers through its five business segments: Crude, Dry Bulk, Gas, Liner and Products.

ملاحظات للمحررين:

شركة أسياد للنقل البحري هي شركة عمانية مدرجة في بورصة مسقط (رمز التداول: ASCO)، وتعد واحدة من الشركات الرائدة في مجال النقل البحري. وبفضل موقعها الجغرافي الإستراتيجي، تمتلك وتشغل الشركة واحد من أكبر الأساطيل المتنوعة القطاعات عالمياً (حوالي ٩٠ سفينة)، وتخدم الشركة أكثر من ٦٠ دولة، وهي في وضع منافس لتلبية احتياجات الأسواق ذات النمو العالي، مثل آسيا والشرق الأوسط وشمال أفريقيا.

تعمل الشركة لأكثر من ٢٠ عامًا، وتقدم خدماتها للعملاء الكبار من خلال خمس قطاعات أساسية للنقل البحري وهي: النفط الخام، والبضائع الجافة، والغاز، والحاويات، والمنتجات النفطية.